

Title (en)  
Sealing.

Title (de)  
Dichtung.

Title (fr)  
Etanchéité.

Publication  
**EP 0244395 A2 19871104 (DE)**

Application  
**EP 87890079 A 19870416**

Priority  
AT 106286 A 19860422

Abstract (en)

The sealing according to the invention is intended for sealing the arris and/or ridge regions of roofs provided with roof-covering elements such as clay roof tiles, concrete roof tiles or fibrated concrete slabs. The sealing consists of an essentially two-legged sealing profile (1), of which one sealing leg (2) bears against the arris (8) or ridge lath and the other sealing leg (3) bears against the end faces of the roof-covering elements (6). The two sealing legs (2, 3) are braced relative to one another by a further sealing part (5). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Dichtung gemäß der Erfindung ist zum Abdichten der Grat- und/ oder Firstbereiche von mit Dacheindeckungselementen wie Tondachziegel, Dachsteinen oder Faserzementplatten versehenen Dächern, vorgesehen. Die Dichtung besteht aus einem im wesentlichen zweischinkeligen Dichtungsprofil (1), dessen einer Dichtschenkel (2) an der Grat (8)- oder Firstplatte und dessen anderer Dichtschenkel (3) an den Stirnflächen der Dacheindeckungselemente (6) anliegt. Die beiden Dichtschenkel (2, 3) werden durch einen weiteren Dichtungsteil (5) gegeneinander verspreizt.

IPC 1-7  
**E04D 1/36; E04D 3/38**

IPC 8 full level  
**E04B 1/684** (2006.01); **E04D 1/36** (2006.01); **E04D 3/38** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04D 1/36** (2013.01); **E04D 3/38** (2013.01)

Cited by  
GB2210079A; GB2210079B

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0244395 A2 19871104; EP 0244395 A3 19880224**; AT 386035 B 19880627; AT A106286 A 19871115; DK 201687 A 19871023;  
DK 201687 D0 19870421

DOCDB simple family (application)  
**EP 87890079 A 19870416**; AT 106286 A 19860422; DK 201687 A 19870421